
Hej och tack för ditt brev Lena!

När vi pratade i telefon lovade jag att du skulle få en återkoppling skriftligen på ditt brev. Det 
dröjde lite längre än jag trodde, men här kommer det. Se förvaltningens svar i den bifogade 
filen. 

Jag vill förtydliga att politiska beslut kring Fornuddsparken togs förra mandatperioden. 
Förslag på gestaltningsprogram för Fornuddsparken togs fram under 2015. 2016-11-23 kom 
förslaget upp i dåvarande Miljö- och samhällsbyggnadsutskottet. 2016-12-15 gav 
kommunfullmäktige dåvarande Stadsbyggnadsförvaltningen i uppdrag att genomföra 
gestaltningsprogrammet av Fornuddsparken,  samtidigt anslogs 7,9 miljoner kronor för 
iordningställande. 

I Miljö- och samhällsbyggnadsutskottet 2017-11-22 beslutades det om ändrad inriktning för 
verksamheterna i parken, där café, boulebanor och scouternas verksamhet skulle samordnas 
i syfte att stärka varandra. 

Denna mandatperiod har inga politiska beslut fattats kring Fornuddsparken. 2019-11-20 
noterade Hållbarhetsutskottet en slutredovisning för den centrala delen av parken. Det 
rörde den upprustning som genomförts 2017-2019 i Fornuddens centrala parkrum. 

Om ni vill läsa mer om de politiskt fattade besluten och underlagen till dessa, så finns de på 
http://insynsverige.se/tyreso. 

Politiken har varit ense kring upprustningen av Fornuddsparken. Vi är alla angelägna om att 
få till en fin park i Trollbäcken, för rekreation och njutning, till glädje och gagn för alla de som 
bor i Trollbäcken. 

Vänlig hälsning

Marie Åkesdotter

Ordförande i Hållbarhetsutskottet

http://insynsverige.se/tyreso

